
“Yerli hoca
iyidir”

BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ  Başkanı Fikret Orman, "Yerli
hocalarla uzun vadeli çalışmanın her za-
man için daha yararlı olacağını düşündü-
ğünü söyledi. Orman bazı oyuncularla
yolların neden ayrıldığınıda açıkladı. 

Başkan Fik-
ret Or-
man, yerli
hocalarla

uzun vadeli çalışma-
nın her zaman için
daha yararlı olacağı-
nı düşündüğünü ifa-
de etti. Orman, "Er-
tuğrul Sağlam,
Mehmet Özdilek,
Rıza Çalımbay gibi
isimler, Beşiktaş ca-
miasının kıymetli

hocalarıdır. Ben Ay-
baba ilk sözleşmede
4 yıllık kontrat yap-
tım. Eğer Ertuğrul
hoca bizimle olsay-
dı, yine aynı uygula-
ma geçerliydi. Başa-
rı için sabır ve istik-
rar şart" dedi. Beşik-
taş'ın saha içerisinde
mücadele eden 'pırıl
pırıl' futbolcuları bu-
lunan bir takım ol-
duğunu dile getiren

Fikret Orman,
"Şampiyonluk için
kaç puan yeterli
olur?" sorusuna da,
"70 puan yeter diye
düşünüyorum" yanı-
tını verdi. Başkan
Orman, hakemlerin
hatalar yaptığını an-
cak bunların 'iyi ni-
yetli' olduğunu dü-
şündüklerini ve
ikinci yarıya da
umutla baktıklarını

da kaydetti. Takı-
mın dengesinin bo-
zulmaması gerekti-
ğinin altını çizen
Orman, “Bazı oyun-
cularla yollarımız
maalesef ayrıldı.
Nedeni, aldıkları
ücretlerin çok yük-
sek olması. Takviye
yapacağız ama bir
yıldız için takımın
dengesini bozmam”
dedi. 

2277  AARRAALLIIKK  22001122



Galatasaray'a mı gidecek?

Beşiktaş'ın söz-
leşmesini fes-
hettiği Qua-
resma ile

G.Saray arasında sıcak
gelişmeler yaşanıyor.
G.Saray Sportif A.Ş.
Genel Müdürü Lutfi
Arıboğan, dün gece İs-
panya'da Portekizli fut-
bolcu ve menajeri
Mendes ile bir araya
geldi ve prensip arlaş-
ması yaptı. Sarı-kırmı-
zılı yönetim şimdi, fe-

sih sözleşmesine "Tür-
kiye'de forma giyerse 5
milyon euro tazminat
öder" maddesi koyan
Beşiktaş'ı ikna etmeye
çalışacak. Cimbom bu
rakamı 2.5 milyon euro
civarına çekebilirse iş
bitecek. Ayrıca Baros
da Kartal'a önerilecek.

Öte yandan Beşiktaş
Başkanı Fikret Orman
Quaresma'ya yönelti-
len sorulara ise, "O ko-
nu kapandı, bitti. Artık
Quaresma bizim oyun-
cumuz değil. Allah yo-
lunu açık etsin" diyerek
kısa ve net bir yanıt
vermeyi tercih etti. Or-

man, Nene için de şun-
ları söyledi: "Biz hem
ülkemizin dövizini,
hem kulübümüzün
kaynaklarını en iyi şe-
kilde kullanmaya çalı-
şıyoruz. Olursa bizim
şartlarımızla olur, ol-
mazsa olmaz" şeklinde
cevap verdi. 
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’IINN  sözleşmesini feshettiği Quaresma ile
G.Saray arasında sıcak gelişmeler yaşanıyor. Qu-
aresma'nın Galatasaray'a gidebileceği konusu
gündeme geldi.



Başarılarının devamını
dilediler

Beşiktaş Baş-
kanı Fikret
Orman, Er-
kek Basket-

bol Takımı'na yemek
verdi. Başkan Fikret
Orman, Euroleague
TOP 16'ya kalarak
büyük bir başarıya
imza atan  Erkek
Basketbol Takımı'na,
Ataköy Köşebaşı
Restaurant'da bir ye-
mek verdi. İkinci
Başkan Ahmet Nur

Çebi, Genel Sekreter
Mesut Urgancılar,
Futbol Komitesi Baş-
kanı Tamer Kıran,
Kartal Yuvaları Ko-
mitesi Üyesi Metin
Albayrak, Tesisler
Komitesi Üyesi Ber-
kan Gocay ve Bas-
ketbol Komitesi
Üyemiz Abdullah
Sözer'in de katıldığı
yemek keyifli bir or-
tamda geçti. Ayrıca
yemek sırasında ba-

şarılı basketbolcu
Markota'ya sürpriz
yapılarak doğum
günü pastası kesil-
di. Beşiktaş Başka-
nı Fikret Orman ta-
kımı tebrik ettiğini
bir kez daha dile

getirerek başarıları-
nın devamını diledi.
Orman, geçen se-
zon çok başarılı ge-
çiren takımın bu se-
nede büyük başarı-
lara imza atacağına
inandığını söyledi. 
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GGEEÇÇEENN  sezon olduğu gibi bu sezonda ba-
şarılarının devamını sürdüren Beşiktaş Er-
kek Basketbol Takımı başkan Fikret Or-
man'ın yemeğinde bir araya geldi. Gecede
birde sürpriz doğum günü partisi vardı.



Borç 100 milyon TL
YYÖÖNNEETTİİMMİİ  Yıldırım demirören'den alan Fikret Orman kulübün
Demirören'e olan borcunu açıkladı. Orman, “40 milyon TL kısa, 60
milyon TL ise uzun vadeli alacağı var” diye konuştu.    

UEFA’dan
aldıkları
bir yıl Av-
rupa’dan

men cezasıyla ilgili
de konuşan Beşiktaş
Başkanı Fikret Or-
man, “UEFA’ya sa-
vunma verdiğimiz
dönemde şunu söyle-
miştim; ‘Federasyon-
ların güzel binaları

var. Oyunculara para
vermiyorlar, milli ta-
kımlarda oynatıyor,
yayın gelirleri alıyor-
lar. Oyuncular yük-
sek paralar kazanı-
yorlar. Ama kulüpler
hep zararlı çıkıyor’
Onlar da finansal
Fair-Play’in bu duru-
mu ortadan kaldıra-
cağını söyledi. Beşik-

taş olarak şampiyon-
luğa ulaştığımız
2009’da bu kriterler
belliymiş. O zaman
gerekli önlemler
alınsa, şimdi ceza al-
mazdık. Ancak bu
noktaya gelinmiş.
Başka kulüpler de
benzer sıkıntılar yaşı-
yor. Bu kurallarla
birlikte popülizme

dayalı transferler bi-
tecek. Zaten hiç sev-
mediğim bir tarz...
Halk forma, bilet alı-
yor. Ben halkın para-
sını umarsızca savu-
ramam. Her transfe-
ri neden yaptığımızı
gösterecek bir sistem
kuracağız” diye ko-
nuştu.  
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Birlikte
sevinelim

BBAAŞŞAARRIILLII  basketbolcu Daniel Ewing,
BC Khimki Moskow Region maçını ka-
zanmak için sahada olacaklarını söy-
ledi. Deneyimli oyuncu birlikte sevine-
lik mesajını verdi.

THY Eu-
roleague
Top 16 F
grubu ilk

maçında yarın BC
Khimki ile karşıla-
şacak olan Erkek
Basketbol Takımı'-
nın deneyimli
oyuncusu Daniel
Ewing, zor bir maç
olacağını söyleye-
rek, şöyle konuştu;

"Önümüzde uzun
bir dönem var. 14
maç sonunda bu
gruptan da çıkmak
istiyoruz. İlk maçı-
mız BC Khimki
olacak. Güçlü ve
deneyimli bir takı-
ma karşı oynayaca-
ğız. Evimizde olan
bu ilk maçı kaza-
nıp gruba iyi başla-
mak önemli ve biz

maçı kazanarak iyi
bir giriş yapmak is-
tiyoruz. Biz yarın
kazanmak için sa-
hada olacağız ve
elimizden geleni
yapacağız. Maç
boyunca bizim en
büyük desteğimiz
taraftarımız ola-
caktır. Onlar da bi-
zim yanımızda ol-
sunlar ve galibiyet

sevincini beraber
yaşayalım."
Erkek Basketbol
Takımı ile BC
Khimki Moscow
Region arasında
bugün oynanacak
olan THY Eurole-
ague TOP 16 F
grubu ilk hafta
mücadelesi bugün
saat 20:00’de baş-
layacak.
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Karakartal Yekta'ya 
resmen talip

Beşiktaş
yönetimi
Galatasa-
ray'ın  or-

ta sahasındaki yıl-
dızı Yekta Kurtu-
luş'u resmen iste-
di. Beşiktaş'ta
"Nene, Tiene,
Obinna" derken
rota birden çok il-
ginç bir isme kırıl-
dı... 'Feda' sezo-
nunda siyah-be-
yazlı takımı zirve-

ye oynatan teknik
direktör Samet
Aybaba'nın yöne-
time sunduğu lis-
tenin başında
G.Saray'ın orta
sahasındaki başa-
rılı futbolcu Yek-
ta Kurtuluş yazı-
yordu. Bu sezon
zaman zaman
Melo'dan formayı
kapan yıldız isme
kanca atan Beşik-
taş'ta yönetim,

hocalarının bu is-
teğini havada bı-
rakmadı ve G.Sa-
ray ile ilk teması
kurdu. Sarı-kırmı-
zılı kulüpten izin
çıkması halinde
oyuncunun mena-

jeri Engin Kırkpı-
nar ile de masaya
oturulacak. G.Sa-
ray Teknik Direk-
törü Fatih Terim
ise Yekta Kurtu-
luş ile yolları ayır-
maya yanaşmıyor.
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BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ’’TTAA  'Feda' sezonunda siyah-be-
yazlı takımı zirveye oynatan teknik direktör
Samet Aybaba'nın yönetime sunduğu liste-
nin başında G.Saray'ın orta sahasındaki
başarılı futbolcu Yekta Kurtuluş yazıyordu. 


